

The Committee considered SOR/84-709—Veterans Care Regulations; SOR/85-236—Parole Regulations, amendment.

On SOR/85-411—Canadian Industrial Renewal Regulations, amendment:

*It was agreed*,—That Counsel to the Committee correspond with Mr. John M. Banigan, Director General, Program Development and Operations Branch, Department of Regional Industrial Expansion with respect to certain comments by the Committee.

On SOR/81-595—Ford Motor Company of Canada Limited Motor Vehicles Tariff Exception Order:

*It was agreed*,—That Counsel to the Committee correspond with Mr. Miles Pepper, General Counsel, Privy Council Office with respect to certain comments by the Committee.

The Committee considered SOR/81-850—Canadian Industrial Renewal Regulations, as amended by SOR/82-643; SOR/85-336—Primary Industries Levy Offset Program Regulations; SI/85-104—Canada Deposit Insurance Corporation General By-law, amendment; SI/85-106—F.A.D. Industries Inc. Remission Order; SI/85-107—Minoru Truck Bodies Ltd. Remission Order; SI/85-142—Assigning to the Minister of the Environment the Administration, Management and Control of Certain Public Lands.

On SOR/83-700—Canada Student Loans Regulations, amendment:

*It was agreed*,—That Counsel to the Committee correspond with Mr. Robert Rabinovitch, Under Secretary of State, Department of Secretary of State with respect to certain comments by the Committee.

On SOR/85-430—Petroleum Compensation Program Regulations, amendment:

*It was agreed*,—That Counsel to the Committee review their status at a later date and that the Committee be informed of the action taken.

On SOR/84-435—Uranium Mines (Ontario) Occupational Health and Safety Regulations; SOR/84-136—Uranium Mines (Ontario) Occupational Health and Safety Regulations, amendment:

*It was agreed*,—That Counsel to the Committee correspond with the President of Atomic Energy Control Board with respect to certain comments by the Committee.

The Committee considered SOR/84-476—Esquimalt Graving Dock Regulations, 1984.

On SI/84-114—SMI Industries Canada Ltd. Remission Order:

*It was agreed*,—That Counsel to the Committee correspond with the Instruments Officer with respect to certain comments by the Committee.

The Committee considered C.R.C. c. 563—Employment Support Regulations.

On SOR/85-560—Undeliverable and Redirected Mail Regulations, amendment; SOR/85-563—International Letterpost Items Regulations, amendment; SOR/85-564—Domestic First Class Mail Regulations, amendment; SOR/85-566—

Le Comité étudie: DORS/84-709—Règlement sur le soin des anciens combattants; DORS/85-236—Règlement sur la libération conditionnelle de détenus—Modification.

DORS/85-411—Règlement sur le renouvellement industriel canadien—Modification:

*Il est convenu*,—Que le conseiller communique avec M. John M. Banigan, directeur général de l'Élaboration des programmes et des Opérations, ministère de l'Expansion industrielle régionale, relativement à certains commentaires du Comité.

DORS/81-595—Décret d'exception au tarif des véhicules automobiles visant la société Ford du Canada Limitée:

*Il est convenu*,—Que le conseiller communique avec M. Miles Pepper, avocat général du Bureau du Conseil privé, relativement à certains commentaires du Comité.

Le Comité étudie: DORS/81-850—Règlement sur le renouvellement industriel canadien, tel que modifié par le DORS/82-643; DORS/85-336—Règlement sur le Programme de compensation des industries primaires; TR/85-104—Règlement administratif général de la Société d'assurance-dépôts du Canada—Modification; TR/85-106—Décret de remise visant F.A.D. Industries Inc.; TR/85-107—Décret de remise visant la Minoru Truck Bodies Ltd.; TR/85-142—Attribuer au ministre de l'Environnement l'administration, la gestion et la surveillance de certaines terres publiques.

DORS/83-700—Règlement canadien sur les prêts aux étudiants—Modification:

*Il est convenu*,—Que le conseiller communique avec M. Robert Rabinovitch, sous-secrétaire d'État, Secrétariat d'État, relativement à certains commentaires du Comité.

DORS/85-430—Règlement sur le Programme des indemnités pétrolières—Modification:

*Il est convenu*,—Que le conseiller étudie la situation à une date ultérieure et que le Comité soit informé des dispositions prises.

DORS/84-435—Règlement sur la santé et la sécurité au travail dans les mines d'uranium de l'Ontario; DORS/84-136—Règlement sur la santé et la sécurité au travail dans les mines d'uranium de l'Ontario—Modification:

*Il est convenu*,—Que le conseiller communique avec le président de la Commission de contrôle de l'énergie atomique relativement à certains commentaires du Comité.

Le Comité étudie: DORS/84-476—Règlement de 1984 sur la cale sèche d'Esquimalt.

TR/84-114—Décret de remise visant les Industries SMI Canada Ltée:

*Il est convenu*,—Que le conseiller communique avec le préposé aux textes réglementaires relativement à certains commentaires du Comité.

Le Comité étudie: C.R.C. c. 563—Règlement de soutien de l'emploi.

DORS/85-560—Règlement sur les envois tombés en rebut et les envois réexpédiés—Modification; DORS/85-563—Règlement sur les envois de la poste aux lettres du régime postal international—Modification; DORS/85-564—Règle-